
Protokół Nr LXII1/2014

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 23 października 2014 roku

Sesja Rady Gminy w Obrazowie odbyła się w sali posiedzeń Rady Gminy w Obrazowie. Udział wzięli członkowie

Rady, Wójt, Sekretarz, Skarbnik.

Sesję zwołaną na wniosek Wójta otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Jędral, który na

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 15 radnych.

Przewodniczący Rady przedstawi Iporządek sesji:

l. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Podjęcie uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023,

-zmian w uchwale Rady Gminy Nr. LX1/351/2014 z dnia 25 września 2014 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego.

4. Zakończenie obrad.

P. Sekretarz poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- zamiaru zakupu części działek o nr ewid. 381,397 położonych w miejscowości Kleczanów.

Za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku obrad głosowało 15 radnych.

Projekt uchwały w spraWIe zmIan w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik.

Poinformowała, iż zmian dokonuje się w wyniku: wprowadzenia do budżetu dochodów, przeniesienia środków na

wydatki między działami oraz zwiększenia kwoty w zakresie upoważnienia Wójta do udzielenia pożyczek

krótkoterminowych przez Wójta w roku budżetowym 2014.

Radna M. Godzisz zapytała na które drogi gminne zostało przeznaczonych 26 000 zł?

P. Skarbnik powiedziała, że kwota ta została przeznaczona ogólnie na drogi gminne.

P. Marzec powiedział, iż nie ma planowanych inwestycji, a środki są przeznaczone ogólnie na drogi gminne m.in.

położenie nawierzchni asfaltowej wokół świetlicy w Piekarach.

Radny K. Bieniek powiedział, że wszystkie budżety wykonywane są właściwie należy wprowadzać zmiany by

wykonywać inwestycje.

Przewodniczący Rady K. Jędral powiedział, iż zostały zabrane środki z oświetlenia ulicznego w związku z tym zapytał

czy będzie to miało wpływ na nie wykonanie inwestycji- oświetlenia ulicznego w msc. Kleczanów?

P. Marzec powiedział, że zostały podpisane umowy na wykonanie oświetlenia i należało zabrać środki na ten cel.



Radny J. Orawiec zapytał najakie zadanie Stowarzyszenie z Obrazowa napisało projekt?

P. Marzec Stowarzyszenie z Obrazowa napisało projekt na doposażenie świetlicy w Obrazowie m.in. w sprzęt audio i

meble TY.

Opinia Komisji Budżetowej pozytywna.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Przewodniczył:Protokołował:

N.~

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik.

Poinformowała, iż zmian dokonuje się w wyniku przeniesienia środków z rezerwy w oświacie na wydatki na

wynagrodzenia i dotacje.

Opinia Komisji Budżetowej pozytywna.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2023 przedstawiła P.

Skarbnik.

Opinia Komisji Budżetowej pozytywna.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Gminy Nr. LX1/351/2014 z dnia 25 września 2014 roku w sprawie

zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła P. Skarbnik.

Opinia Komisji Budżetowej pozytywna.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne, imienne.

Glosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zamiaru zakupu części działek o nr ewid. 381, 397 położonych w miejscowości Kleczanów

przedstawił P. Marzec. Poinformował, iż nabycie działek pozwoli na uregulowanie stanu prawnego drogi gminnej o nr

ewid. 382 położonej w msc. Kleczanów. Powiedział, iż po wykonaniu nawierzchni asfaltowej P. Legwant złożyła

pismo, że gmina weszła w posiadanie działki prywatnej i w związku z tym złożyła wniosek aby gmina wykupiła część

działki zajętą pod drogę.

Opinia Komisji Rolnej pozytywna.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Uchwała została jednogłośnie podjęta.

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady K. Jędral zamknął LXIII sesję Rady
Gminy w Obrazowie.
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